
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2018

Plats: Järlåsa IF:s klubblokal
Tid: 2018-03-22 kl 19:00
Närvarande: se separat närvarolista
Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet.

§1. Mötet öppnades av Anders Werner.
§2. Kallelse till mötet och dagordningen godkändes. 
§3. Anders Werner valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för mötet.
§4. Till justeringsmän valdes Johan Landström och Lennart Fredriksson. 

§5. Verksamhetsberättelse för 2017 lästes upp och godkändes. 

§6. Årsredovisningen och revisorns rapport diskuterades och godkändes.  

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2017 beviljades.
 
§8 a. Framställning från styrelsen om ansvar för sidotrummor lästes upp och diskuterades. 

Styrelsens förslag till beslut om delat ansvar mellan vägförening och fastighetsägare enligt 
skrivning i bilaga beviljades efter diskussion med uppdrag till styrelsen att bättre precisera 
vem som avses med fastighetsägare (ägare av tomtfastighet, ej ägare av vägfastighet).

§8 b. Inga motioner hade lämnats in.

§9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 2018 godkändes. 
Årsavgiften för 2019 fastställdes till 500 kr efter omröstning (5 röster för oförändrat 700 kr samt 
9 röster för 500 kr).

§10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2018 ska vara oförändrat 999 kr till ordinarie 
styrelsemedlemmar, 500 kr till styrelsesuppleanter, 400 kr till revisorssuppleant och, på 
begäran, ingen ersättning till valberedningen. 

§11. Val av två styrelsemedlemmar på två år: omval Anders Werner och omval Jonatan Svedmyr.
Fyllnadsval till styrelsen ett år: Lars Ileskog, ersätter Mikael Stackedal.  (Theodora 
Fredriksson kvarstår ytterligare ett år). 
Val av suppleanter på ett år: omval Olle Stolpe, nyval Linda Strautina.

§12. Val av ordförande Anders Werner.

§13. Till revisor valdes Kristina Björklund. Till revisorssuppleant valdes Roine Brink.

§14. Örjan Ljungwall och Tage Fredriksson valdes om att ingå i valberedningen.



 
§15. Övriga frågor

* Kommunens planer för renovering av rörledningar. Andreas Jansson och Johan från  Uppsala Vatten 
inledde kvällen med en presentation av vattensituationen i Järlåsa. Fortsatt dålig 
vattenförsörjning i vattentäkterna gör att man återupptagit vattentransporter till Järlåsa. 
Man lyckades i somras reducera vattenläckage som går ut från pumpstationen till 
hushållen och planerar nu till våren att byta/renovera rörledningar i området kring skolan 
och halva Gripensvärdsvägen. Efter utvärdering av jobben hoppas de kunna åtgärda resten 
av Gripensvärdsvägen och Lekplatsvägen 2019. 

* Vägföreningen ska hålla kontakt med IP-only och bevaka återställning av ytskiktet på vägarna 
efter fjolårets fibergrävningar. 

* Ansökan om fortsatt asfaltering får anstå till Uppsala Vatten grävt klart, däremot bra att satsa 
på renovering av grusvägarna.

* Styrelsen informerade om att föreningsstämman i framtiden kan få besluta om ändrade 
andelstal, om ett förslag från riksförbundet enskilda vägar (REV) vinner gehör.

* Önskemål framfördes att styrelsen hör efter när nya hastighetsbegränsningar ska börja gälla 
samt vad som hänt med önskemålen om att få fartkameror på väg 72.  

  
§17. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Theodora Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Lennart Fredriksson Johan Landström


